
Van: Marielys Roos   

Verzonden: donderdag 25 april 2024 11:18 

Aan:  

Onderwerp: verzoek op LIS te plaatsen, samen met de mail van mij van heden plus verzoek ter 

bespreking in volgend presidium 

 

Beste collega’s, collegeleden, 
 
De wijze van beantwoording van de vragen is onbevredigend. In eerste instantie ging het 
goed. Vragen werden naar eer en geweten beantwoord. Maar eind februari stopte het. En 
onlangs kreeg onze fractie deze bijlage (word) terug waarin op alles wat wij vroegen in het 
blauwe deel, het antwoord kwam: dit is op 7 maart tijdens de presentatie behandeld. 
 
En dat is gewoon niet waar. De vragen zijn niet behandeld tijdens de presentatie van 7 maart 
terwijl dat WEL de afspraak was.  
De manier waarop onze fractie wordt behandeld is onacceptabel. Als de wethouder of het 
ambtelijk apparaat had gevraagd om uitstel of had gezegd: dit zetten we uit bij het second 
opinion onderzoek, dan was dat voor ons prima geweest. Want waarom wordt dit niet 
gewoon meegenomen in het second opinion onderzoek? 
Dit willen we wel weten. We vinden het niet oké dat er op deze manier met ons wordt 
omgesprongen. Laat het heel duidelijk zijn: wij stellen vragen niet om de ambtenaren of de 
wethouder te pesten, maar omdat we inwoners serieus nemen en we een oplossing willen 
voor de extreem hoge grondwaterstand waardoor mensen enorme schade lijden en 
slapeloze nachten hebben. Dit is slecht voor de gezondheid van onze inwoners. Dan is de 
wijze van beantwoording sinds eind februari ronduit respectloos naar de inwoners toe. 
 
Dit graag ter bespreking in het eerstvolgende presidium. 
 
Mvrgr, 
 
 
M Roos 
HvB 
 


